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Referat af skolebestyrelsesmøde 20. november 2024 
 

Møde dato 

20. november 2024 

Mødested 

Alminde-Viuf Fællesskole 

Mødetidspunkt 

Kl. 17:00 – 20:00 

 

Møde nr. 

3 

Mødeleder 

Thomas 

Afbud til 

jenba@kolding.dk og karinadsouza@hotmail.com 

Deltagere 

Trine Strandmark, Stine Ottsen, Lone Wiuff, Karina D´Souza, Thomas Jensen, Sandra Nissen, Allan 

Sørensen, Mette Schulz, Mogens Breinholdt-Storm, Casper Lund Thomsen, Laura 8.b, Filip 9.x og Jens 

Bank 

Afbud: Thomas og Mogens (Sandra og Allan) 

Bemærkninger 

Bilag 1: Trafikpolitik 

Bilag 2: Princip for skole/hjem samarbejdet 

Bilag 3: Princip for underretning af hjemmet om elevernes udbytte af undervisningen 

 

Dagsorden  

 

1. Godkendelse af dagsorden 5 min  

Godkendt 

2. Nyt fra 15 min 

• Skolebestyrelsesformanden 

Har fået henvendelse fra formanden fra Brændkjærskolens skolebestyrelse om 

samarbejde mellem formændene 

Der har været en forældrehenvendelse vedr. skolefoto. 

• Elevrådet  

Der er møde i næste uge hvor der skal vælges fokuspunkter. 

Der er lavet forslagskasser som skal placeres på biblioteket. 

• Skolelederen 

Der er mange politiske sager der endnu ikke er vedtaget på landsplan og i byrådet. 

Vi følger med og er opmærksom ift. næste skoleårs planlægning. 

 

3. Trafikpolitik 15 min 

Der nedsættes et udvalg til udarbejdelse af oplæg: Mette, Phillip, Laura, Stine og Lone. Udvalget 

skriver til Karina for at aftale hvornår Trafikpolitikken igen skal på dagsordenen.  

Casper undersøger Kolding Kommunes krav til indhold i trafikpolitik. 

4. Skolefoto – drøftelse og beslutning 15 min 
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Side 2 

På baggrund af forældrehenvendelse og henvendelse fra skolens administration, er valget af 

skolefotograf blevet drøftet.  

Der er forslag om, at skolen i højere grad får mulighed for at vælge skolefotograf.  

Det vedtages at skifte skolefotograf og interval for fotografering. Fotograferingen sker fremover en 

gang pr. år for hver årgang. Hvis skolen fremover ønsker at skifte skolefotograf, præsenter 

ledelsen skiftet for skolebestyrelsen. 

5. Opsamling fra fællesmøde med Vester Nebel 15 min 

Godt og positivt møde med god tilslutning. Der er god opbakning for et samarbejde mellem 

skolerne. Vigtigt at der er god information fra Alminde-Viuf Fællesskole ift. skifte fra Vester Nebel 

til Alminde-Viuf. Dog ikke for tidligt, da Vester Nebel ønsker at eleverne bliver indtil 6. klasse.  

Skolebestyrelsen inviterer Vester Nebels skolebestyrelse til et fælles møde på Alminde-Viuf 

Fællesskole inden sommerferien. 
6. Fællesmøde med forældrerådene. Tema antimobbestrategi. Forslag til dato 20. februar 10 min 

Jens tilbyder at præsentere skolens antimobbestrategi samt enkelte slides fra DCUM.  

Det er vigtigt at der tænkes ind, at forældrerådene aktivt bruger antimobbestrategien. 

Der er forslag om at indkalde til fællesmøde d. 20/2 kl. 19-20. Skolebestyrelsesmøde afholdes 

inden og efter fællesmødet. 

Trine laver invitation og sender ud til forældrerådene via Aula.  

7. Pause med spisning 

8. Princip for skole/hjemsamarbejdet 30 min 

Princippet er blevet efterset og godkendt. 

9. Princip for underretning af hjemmet om elevernes udbytte af undervisningen – tilsyn meddeles 

bogen 15 min 

Princippet er blevet revideret og godkendt. Princippet sættes på dagsordenen igen til marts med 

henblik på at præcisere enkelte punkter.  

10. Princip for skolefritidsordningens virksomhed. Lokal mål og indholdsbeskrivelse for SFO Alminde-

Viuf Fællesskole 2024-2025 15 min  

Princippet revideres af SFO’en og præsenteres for bestyrelsen på mødet i januar. 

11. Budgetopfølgning 15 min 

Der er siden skoleårets start kommet yderligere 15 elever til skolen. 

Skolen har ansøgt to puljer og fået midler herfra bl.a. til nye legeredskaber på skrænten ved 

indskolingen.  

Skolens budget holder. Der overføres et mindre beløb til næste år.  

12. Præsentation af data fra Koldingundersøgelsen – elevtrivsel 15 min 

Jens præsenterede data fra UVM og Koldingundersøgelsen.  

13. Evt. 5 min 

 


